

## Referat, 22. maj 2017

**Til stede:** Laura, Line, Caroline, Frederik, Rasmus og Amanda

**Afbud:** Fie

### **Status på fælleslokalet:**

- Støvsugeren
- De sidste par billeder: Laura og Caroline undersøger
- Wall of Fame: Der skal bestilles en plade på nettet til projektet. Billeder bliver fundet i løbet af sommeren. Alle er velkomne til at sende billeder fra livet i afdeling 25 til bestyrelsens mail: [afdelingsbestyrelsen25@gmail.com](mailto:afdelingsbestyrelsen25@gmail.com), så de kan komme op og hænge.
- Diskokugle: Laura og Caroline køber
- Planter: Vi hænger dem op her til aften
- Lys: Lyskæderne kan fås omkring jul...

**Bordebænkesæt:**

Antal af borde/bænkesæt snakker vi om efter sommer. Foreløbig bærer vi et op i gården for at se, hvordan det fungerer.

**Jord-område ved fælleslokale:** Vi hører ad, om vi kan så græs her

Status på de 70.000 kr. indhentes fra Lene.

### **Opfølgning på markvandring:**

Lys udenfor: Der er blevet sat lys op, således det er tændt om natten.

Opkørsel/Rampe ned til cykelkælder: Efter at fliserne er blevet udjævnet, mangler opkørsel. Vi snakker med varmemestrene.

### **Forslag fra beboer: Plantegningerne ved indgangen i rammer**

Vi undersøger mulighederne for dette, nok snarere metalplader med plantegninger, således de ikke kan gå i stykker. Undersøger også om det er muligt ift. brandsikkerhed.

**Forberedelse til ordinært afdelingsmøde:** Vi koordinerer dato med Østjysk Bolig